

Jerry Kooymans, from Ontario, has been a member of CMA since 1996, following 25 years as an Athletics Canada member.

He competes at distances from 800m to the half marathon and is equally at home on the indoor and outdoor track, the road and the cross-country course.

Jerry won 20 CMA championships medals and set 27 records between 2000 and 2019, 16 of which still stand. He took home two bronze medals from the WMA Championships in 2005 and one gold from the NCCWMA Championships in 2019.

He has been a member of the Bluenose/GAAT trophy winning teams (for the top province in the national cross-country championships) for 6 .

Jerry was inducted into the Ontario Masters Hall of Fame in 2012 and was named the Male Long Distance Athlete of the Year by NCCWMA.



Jerry Kooymans, de l'Ontario, est membre de VCA depuis 1996, après avoir été membre d'Athlétisme Canada pendant 25 ans.

Il dispute des épreuves dont les distances varient du 800 m au demi-marathon et il est tout aussi à l'aise sur piste en salle ou en plein air que sur route ou sur un parcours de cross-country.

Jerry a remporté 20 médailles de championnats canadiens d'athlétisme vétérans et établi 27 records entre 2000 et 2019, dont 16 tiennent toujours. Il a rapporté deux médailles de bronze des championnats de la WMA en 2005 et une médaille d'or des championnats de la NCCWMA de 2019.

Il a été membre des équipes gagnantes du trophée Bluenose/GAAT (remis à la meilleure équipe provinciale aux championnats nationaux de cross-country) pendant six ans.

Jerry a été intronisé au temple de la renommée d'Ontario Masters en 2012 et a été désigné athlète masculin de fond de l'année par la NCCWMA.